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Styremøte 

Tid:  30. Okt. 2008, kl 21:00 

Stad:  Kolbeintunet 11, Førde 

Tilstades: Marius Daling, Rune Berge og Guttorm Kleppe 

Skrivar: Guttorm Kleppe 

 

1. Økonomi 

a. Rune redegjorde for økonomien i klubben, som er komfortabel. 

2. Naust 

a. Rune gjer klar ferdigstillings attest i løpet av november. 

b. I den samanheng tar ein sikte på og få ferdig tregolvet i naust. 

3. Årsmøte 

a. Forslag på 15. Januar kl.1900 på Kronborg. 

i. Sende ut SMS ein månad på førehand av møte. Og at ein legg ut ei nyheit på 

heimesida. 

ii. Sette inn annonse i Firda + SMS ei veke før møte. 

4. Sesongen 2008 

a. Har vore gjort innkjøp av: 

i. Polokajakkar, årer, ball, spruttrekk og hjelmar 

ii. Årer til havpadling 

iii. 2stk elvekajakkar og årer til elvepadling 

b. Solundtur med DNT var vellykka klubbtur. 

c. Klubbmedlemer har deltat på: 

i. Vårsamling i Bulande 

ii. Sikkerheitskurselv 

iii. Symposium Sotra 

iv. Ledersamling Golta 

v. Stormsamling Bulande 

d. Klubben var delaktige under sandendagen i Naustdal. Der det var bra med aktivitet. 

5. Klubbfinansiering av kurs 

a. Det er tidlegare fastsett at klubben delfinansierer kurs med 1000,- per medlem per 

kurs. For og få fleire Aktivitetsleiera. Noko som står ved lag. 

6. Rabattavtalar 

a. Klubben har hatt rabattavtalar med DinSport, Berge & Co og God Tur. 

b. Rune tar ein prat med Dinsort og Berge & Co for og sjekke om dei vil halde fram med 

tilboda som klubbmedlemar har fått. 

7. Søknad om Tippemidlar 

a. Marius tar kontakt med NPF for og sjekke om det kan vere grunnlag for SKK og søke 

midlar. 

8. Polo / basseng 

a. Ein tar sikte på og få i gang bassengtrening før jul. det ein tar sikte på og ha trening 

ein gong per månad. 

9. Utbygging av kaier 

a. Kaiprosjektet til Opsetteiendom der er det lite som skjer for tida. Men all grunn til og 

vere på vakt. 

b. Er søkt om utbygging av kai på Honessida, ved Førdebetong. Marius lagar eit skriv frå 

SKK. 


